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Komentář na facebookovém profilu k deseti letům ve funkci hejtmana

Pardubického kraje
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Popisek: Hejtman Pardubického kraje Martin Netolický

reklama

Hejtmanská dekáda. Velké poděkování za spolupráci

Deset let je kus života. Přesně před deseti lety dne 2. listopadu 2012 jsem byl poprvé

zvolen zastupitelstvem Pardubického kraje za jeho hejtmana. Někdejší benjamínek

hejtmanského sboru trochu zestárnul, ubyly mu vlasy, naopak přibyly vrásky. Bylo to

desetiletí plné nových výzev, získávání zkušeností, ale především nasazení pro kraj, ve

kterém žiji a mám ho velmi rád. Začátky nebyly vůbec jednoduché. Dlouhá léta se náš kraj

potýkal s obrovskými ekonomickými obtížemi ve zdravotnictví. I proto byla naše činnost v

prvních letech zaměřena na jeho stabilizaci. Za deset let se podařilo velmi mnoho věcí,

které do té doby byly spíše z říše snů. Však krátké shrnutí jednotlivých let mluví za vše.

Chtěl bych především poděkovat za trpělivost a skutečné nasazení všem

spolupracovníkům, kolegům radním, zastupitelům, úředníkům krajského úřadu,

ředitelům škol, nemocnic, kulturních institucí nebo organizací z oblasti sociální péče,

silničního hospodářství a jejich zaměstnancům, dále pak starostům, představitelům

nejrůznějších sportovních, kulturních či společenských organizací, hasičům, policistům,

prostě všem, se kterými můžeme náš kraj postupně posouvat kupředu. Myslím, že

výsledky mluví za vše. Těším se na spolupráci další. Nápadů a energie určitě máme

dostatek i pro další roky.

JAK ŠEL ČAS...
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2012 – V krajských volbách zvítězila Česká strana sociálně demokratická s 12 mandáty. Na

ustavujícím jednání zastupitelstva byl 2. listopadu 2012 pátým hejtmanem Pardubického

kraje zvolen Martin Netolický. Po čtyřech letech nahradil Radko Martínka, který svoji

pozici již neobhajoval.

2013 – V tomto roce byly zapsány na světový seznam kulturního dědictví UNESCO

masopustní obchůzky na Hlinecku. Byla navázána spolupráce se Zakarpatskou oblastí

Ukrajiny. Nově zvolený prezident Miloš Zeman zavítal do Pardubic. Povodňová situace na

Novohradce potrápila mimo jiné obyvatele v Bližnovicích. Krajští záchranáři pořídili šest

nových sanitních vozů. Hejtman Martin Netolický ocenil bezpříspěvkové dárce krve.

2014 – Pardubický kraj v tento rok poprvé uděloval svá nově vytvořená ocenění.

Pardubický kraj byl zvolen investorsky nejzajímavějším regionem ve východní Evropě

podle odborného časopisu fDi Magazine z mediální skupiny Financial Times. Pokračovaly

investice do krajských škol. Nové a energeticky úspornější fasády se dočkalo například

Gymnázium Svitavy či Střední průmyslová škola chemická v Pardubicích. Kraj spustil

osvětovou kampaň pro bezpečnost na silnicích a bezúplatně převzal budovu bývalé

finanční stráže v Dolní Lipce, kterou poté zrekonstruoval a otevřel pro využití školami či

pro různá školení. Po explozi muničního skladu ve Vrběticích byl řešen převoz munice do

Květné na Svitavsku. Pardubický kraj požadoval jasné záruky na za¬bezpečení areálu

vojenskou policií. Byla zahájena finanční stabilizace nemocnic akutní lůžkové péče fúzí do

jedné akciové společnosti. Do té doby bylo každoročně nutné sanovat hluboké ztráty

přímo z rozpočtu kraje.

2015 – Poprvé se rozjely historické parní vlaky na Králicku. Byl otevřen moderní pavilon

psychiatrie ve Svitavách a Multioborový pavilon v Pardubické nemocnici. Chrudim se

dočkala otevření první části obchvatu města. Začala se řešit sanace areálu bývalé

Schindlero¬vy továrny v Brněnci. Z evropských fondů financova¬la ZZS nové sanitky za

79 milionů korun. Byly otevřeny nové výjezdové základny Zdravot¬nické záchranné

služby v Po¬ličce a v Hlinsku.

2016 – Nejkrásnějším stromem roku ČR se stala lípa z Lipky na Chrudimsku. Do majetku

kraje přibyly budovy Příhrádku v blízkosti pardubického zámku. Do provozu byl uveden

baby box nové generace. U Chýště byl nalezen denárový poklad století. Onkologické

centrum Multiscan, které je součástí Komplexního Onko¬logického centra Pardubického

kra¬je, uvedlo do provozu nejmodernější ozařovač dostupný v České republi¬ce. Kraj

pomohl policii s pořízením speciálního monitorovacího vozu. Pardubický kraj se stal

vlastníkem Portmonea – Musea Jose¬fa Váchala. Orlickoústecká nemocnice

zmoderni¬zovala pracoviště na vyšetření cév.

2017 – Nešťastnou událostí bylo zřícení střešní konstrukce sportovní haly v České Třebové

během sportovního zápasu, naštěstí se nikomu nic vážného nestalo. Zdravotnická

záchranná služba Pardu-bického kraje převzala do užívání čtyři nové sa¬nitní vozy. Jedno

vozidlo pak kraj v rámci partnerské spo¬lupráce se Zakarpatskou oblastí Ukrajiny věnoval

nemocnici v Koločavě. Kraj převzal do svého vlastnictví část Winternitzových mlýnů, a to

s cílem zachránit a obnovit tuto významnou kulturní a technickou památku. Všichni
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prvňáčci v kraji si při své premiéře ve školní lavici odnesli praktický batůže¬k s reflexními

prvky či omalovánkami. Kraj pomohl dobrovolným hasičům s pořízením dopravních

automobilů částkou deseti milionů korun. Za 120 milionů korun byla dokončena

rekonstrukce podjezdů pod železniční tratí v České Třebové.

2018 – V lednu byl uveden do provozu nový terminál regionálního letiště v Pardubicích a

byla otevřena opravená tělocvična v České Třebové. Celým rokem se proplétaly události

spojené s výročím vzniku Československa. Poříčí u Litomyšle získalo evropský titul v

soutěži Entente Florale za nejrozkvetlejší obec. Podpora dobrovolným hasičům dosáhla 22

milionů korun. Na Králicku byl nalezen poklad šedesáti zlatých dukátů ze 16. a 17. století.

Byla zahájena stavba druhého úseku dálnice D35 z Časů do Ostrova. Odborný léčebný

ústav v Jevíčku se dočkal opravy historických leháren a Rehabilitační ústav v Brandýse

nad Orlicí pak uvedl do provozu nový rehabilitační bazén.

2019 – Krajští záchranáři převzali další nové sanitní vozy. Střední škola zahradnická a

technická v Litomyšli získala novou budovu pro odbornou výuku včetně moderního

skleníku. První žáci nastoupili do unikátního nového oboru leteckého lycea v Moravské

Třebové. Krajina pro chov koní Kladruby nad Labem byla zapsána na seznam

nemateriálního dědictví UNESCO. Pokračovaly opravy silnic v celém kraji. Jednou z nich

byla modernizace náročného lesního úseku z Hrádku u Ústí nad Orlicí směrem na

Choceň. Do nových prostor se přestěhovala interna Litomyšlské nemocnice z vily Klára.

Kraj dokončil v Odborném léčebném ústavu v Jevíčku další důležitou investici. Za 40

milionů korun nechal zrekonstruovat bývalý dětský pavilon na lůžka návazné rehabilitační

péče v oboru pneumologie.

2020 – Rok 2020 začal poněkud smutně, v polovině února se po třinácti letech znovu

objevila v našem regionu ptačí chřipka, a to v Slepoticích. Naprostý zlom přinesly jarní

měsíce. Veškeré aktivity poznamenala či spíše na čas vymazala světová pandemie

koronaviru. Byla dokončena rekonstrukce Sukovy síně Domu hudby v Pardubicích a

úpravy Příhrádku. U tvrze Bouda byla dokončena stavba provozní budovy, která dostala

jméno podle generála Ludvíka Krejčího. Záchranáři v Chrudimi se přesunuli do moderní

výjezdové základny. Hejtman Martin Netolický poděkoval dobrovolným hasičům za

pomoc při zvládání koronavirové pandemie. Pardubický kraj si v letních měsících

připomněl 20 let od svého vzniku.

2021 – Na počátku ledna se v sále Jana Kašpara otevřelo velkokapacitní očkovací

centrum. V květnu byla zahájena největší investiční akce v historii kraje. V Pardubické

nemocnici začal růst moderní centrální urgentní příjem za 1,7 miliardy korun. Tvrz

Bouda, která je v majetku Pardubického kraje, získala svůj původní vzhled. Dokončena

byla rekonstrukce vstupního objektu do podoby z roku 1938. Nový pavilon psychiatrie za

320 milionů korun otevřel kraj v Pardubické nemocnici. Má dvojnásobnou kapacitu, než

byla stávající. Výrazně na něj přispěly evropské fondy. Turistická oblast kolem přehrady

Seč se dočkala nové výjezdové základny Zdravotnické záchranné služby. Vyšla na 20

milionů korun a nahradila dočasnou základnu v sídle hasičů.
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2022 – Od konce února se kraj začal vypořádávat příchodem válečných uprchlíků z

Ukrajiny, pro které připravil potřebné zázemí včetně nouzového ubytování. Hejtman

Martin Netolický se s humanitární pomocí vydal také do Užhorodu, který se stal útočištěm

vnitřně přesídlených uprchlíků. Na jaře byly dokončeny významné investiční akce v

oblasti zdravotnictví. V Orlickoústecké nemocnici byl otevřen moderní pavilon

centrálního urgentního příjmu a v Moravské Třebové nová budova nemocnice následné

péče. V červnu si kraj připomněl 80 let od vypálení osady Ležáky. Mezi dokončenými

opravami silnic byl například úsek ze Seče do Třemošnice. Zároveň byla zahájena stavba

důležitého obchvatu Svitav. Kraj také výrazně postoupil v přípravách na vybudování

železničního muzea v Dolní Lipce.

Psali jsme:

Pardubice: Odpor proti spalovně v Rybitví trvá

Hejtman Netolický: Během tří let jsme majetek kraje rozšířili o

zhruba čtyři miliardy

Hejtman Netolický: Letošní sklizeň je dobrá, z budoucnosti

mají ale zemědělci velké obavy

Síkela v reakci na demonstraci slíbil: Budu už vše říkat bez

přikrášlování

https://www.parlamentnilisty.cz/profily/profil.aspx?id=13520
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/obce-volicum/Pardubice-Odpor-proti-spalovne-v-Rybitvi-trva-719226
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/obce-volicum/Pardubice-Odpor-proti-spalovne-v-Rybitvi-trva-719226
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Hejtman-Netolicky-Behem-tri-let-jsme-majetek-kraje-rozsirili-o-zhruba-ctyri-miliardy-718270
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Hejtman-Netolicky-Behem-tri-let-jsme-majetek-kraje-rozsirili-o-zhruba-ctyri-miliardy-718270
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Hejtman-Netolicky-Letosni-sklizen-je-dobra-z-budoucnosti-maji-ale-zemedelci-velke-obavy-716102
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Hejtman-Netolicky-Letosni-sklizen-je-dobra-z-budoucnosti-maji-ale-zemedelci-velke-obavy-716102
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Sikela-v-reakci-na-demonstraci-slibil-Budu-uz-vse-rikat-bez-prikraslovani-713289
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Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v jakékoliv výši bankovním

převodem na účet:

123 - 4175230287/0100

QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

Redakci PL můžete podpořit i zakoupením předplatného.

Předplatitelům nezobrazujeme reklamy.

Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše, co chcete.

Zaregistrujte se ZDE.

 
Jste čtenář a chcete komunikovat se svými zastupiteli?

Zaregistrujte se ZDE.

reklama

Článek obsahuje štítky

ČSSD , kraj Pardubický , Netolický

autor: PV

Mgr. Bc. Vít Rakušan byl položen dotaz

Nebát se karikovat

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Sikela-v-reakci-na-demonstraci-slibil-Budu-uz-vse-rikat-bez-prikraslovani-713289
https://www.parlamentnilisty.cz/predplatne
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/%C4%8CSSD
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/kraj%20Pardubick%C3%BD
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Netolick%C3%BD
https://www.parlamentnilisty.cz/redakce/redakce/
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Mgr-Bc-Vit-Rakusan-113425
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Mgr-Bc-Vit-Rakusan-113425
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=153322
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reaguji na váš příspěvek/ viz.záhlaví/.A nyní můj dotaz co když pro mne osobně

představuje zlo a ohrožení demokracie vaše OSOBA.Jak by jste se tvářil kdybych si vaši

podobu v pytli na mrtvoli vyvěsil na svoji nemovitost a vydával to za karikaturu.

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů:

Další články z rubriky

17:04 Kolovratník (ANO): Dopravní rozpočet není ničím jiným než vládní
“čáry máry” s čísly

Státní fond dopravní infrastruktury má podle návrhu státního rozpočtu pro rok 2023

hospodařit s část…

 

 

https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Kolovratnik-ANO-Dopravni-rozpocet-neni-nicim-jinym-nez-vladni-cary-mary-s-cisly-719625

